
Ateneu El grup de debat ha 
organitzat per a aquest divendres 

una conferència sobre "La fase termi

nal de la URSS", a càrrec del professor 

deciències polítiques de la Universitat 

de Barcelona, Pere Vilanova. L'acte 

serà a les 22 h., a l'Orfeó.

Joan Basté L'escriptor pronunciarà 
una conferència sobre "La utilitat de 

la cultura" aquest divendres a les 20 

h. L'acte tindrà lloc a l'Oficina de 

Benestar Social, organitzat pel Consell 

Comarcal de La Garrotxa.

Centre dzesplai Dissabte passates 
va inaugurar el centre d'esplai La 

Lluna, als Hostalets d'en Bas. La nova 

instal·lació va ésser inaugurada pel 

vice-president primer del Parlament, 

Arcadi Calzada, i les primeres 

autoritats de la Vall d'en Bas, 

encapçalades per l'Alcalde, Daniel 

Bosch.

Joan Sala deixa CDC El qui fou 
Alcalde d'Olot, Joan Sala i Villegas, 

ha abandonat la militància a 

Convergència. La decisió es va 

formalitzaren el decurs d'una reunió 

celebrada dilluns passat al vespre. 

Les raons esgrimides per Sala parlen 

de discrepàncies en la manera 

d'entendre els problemes locals i la 

política duta a terme pel partit. Sala 

era militant des que fou elegit Alcal

de, en la primera legislatura 

democràtica.

Variant Nord A finals de novembre 
serà enllestida la Variant Nord de la 

N-260 al seu pas per Olot. Aquests 

darrers dies han començat les feines 

d'asfaltat. Es previst que a la 

inauguració hi assisteixi el Ministre 

deTransports i Comunicacions, Josep 

Borrell.

ElConselleri les pri meres autoritats locals, inaugurantl'aparcament. 
Foto: S. Comalaí
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Inauguració dd nou 
aparcament

El titular d'Economia i Fi nances del Govern català, Macià Alavedra, 
va inaugurar divendres passat el nou aparcament situat al 
soterrani de l'estació d'autobusos d'Olot. La nova instal·lació - 
"OlotCentre"- ha costattrenta milions de pessetes, té una capacitat 
de vuitanta cotxes, i ocupa una superfície de quasi 2.000 m2. 
Alavedra va afirmar que les comunicacions són un problema 
crònic a la Garrotxa, i que la Generalitat no ha d'intervenir en la 
crisi del grup CAPISA perquè l'Administració s'ha de limitar a 
facilitar les infraestructuras per al correcte desenvolupament 
industrial.

Setanta mil persones 
van visitar la Fira

Unes setanta mil persones van passar per la Fira de Sant Lluc, 
segons dades oficials dels organitzadors. La xifra representa un 
gran èxit, donat que l'any passat n'hi van passar 65.000.
Per altra banda, la Fira del Dibuix va enregistrar una participació 
rècord, xifrada en uns dos-cents pintors i dibuixants.
Coincidint amb aquests balanços, el PSC ha emès una nota de 
premsa en la qual assenyala que cal mantenir els costos dins els 
marges actuals i s'han de cercar inversions que permetin reduir les 
despeses de les instal·lacions.

Mocions El P.S.C.presentarà dues 
mocions en el Ple que se celebrarà 

aquest vespre al'Ajuntament d'Olot. 

Una proposa millores al mercat del 

Rengle, i l'altra es refereix a la 

coordinacióde la festa dels estudiants 

per Sant Tomàs d'Aquino. El mateix 

grup té previst presentar una sèrie de 

preguntes sobre un transformador 

elèctric al carrer Vayreda, l'Escola de 

Belles Arts, l'exposiciódel proiectede 
carretera entre Vic i Olot, i diverses 

qüestions puntuals relacionades amb 

els equipaments de barris.

Incendi L'immoble situatal n°47 de 
la Ctra. de La Deu d'Olot va quedar 

totalmentdestruita conseqüència d'un 

incendi declaratel matí de dimarts. El 

seu propietari, Manuel Rey, va resul
tar ferit lleu en ajudar la seva dona, 

la seva sogra i el fill a sortir de l'edifici. 

El sinistreesva originarais vol tants de 

les 9 del matí, quan Manuel Rey 

encenia la llar de foc amb gas-oil. Les 

llames es van escampar cap al sofà 

i d'allí afectaren la resta de l'habitatge. 

Els bombers van extingir l'íncendi en 

dues hores.

Esmenes dzERC En el Ple d'aquest 
vespre a Olotes debatran les esmenes 

presentades per ERC referides al 

Patronat d'Activitats Econòmiques, 

l'Institut Municipal d'Ensenyament i 

les ordenances fiscals. Respecte a 

aquest darrer punt, el grup republicà 

considera que el 7,5% d'augment 

previst per a les taxes municipals és 

exagerat, i proposaran un augment 
del 6,5%. Per altra banda, en 

referència al nou Impost d'Activitats 

Econòm iques (IAE), els reg i dors d'E RC 

defensen que no es pot pretendre 

recaptar el mateix d'altres anys atès 

que hi ha hagut una davallada de 

l'activitat econòmica de la ciutat els 

darrers mesos.

La Garrotxa, va bé?

NO
TI

CI
ES

■ Susana Alsina

Econòmicament, La Garrotxa ha tingut sempre una trajectòria 
brillant, amb un teixit industrial diversificat i un esperit empresa
rial emprenedor que l'ha feta sobresortir sovint de la resta de les 
comarques del Principat. Aquesta concepció de comarca sòlida 
constitueix, però, ara com ara, un handicap per a les seves 
perspectives de futur en un moment en què Catalunya accelera 
a fons per no endarrerir-se en la cursa competitiva de l'entrada 
al Mercat Ünic Europeu.
Mentre que els industrials i els empresaris adverteixen dia a dia 
de la precària situació que viu en aquests moments l'economia 
garrotxina, situació que atribueixen a la deficient xarxa de 
comunicacions que connecta la comarca amb la resta del món, 
l'Administració opta per remetre's al seu passat "brillant" i a la 
"força" de la seva gent per afrontar qualsevol repte de futur. 
Però potser tenen raó els industrials, que la força humana no 
aconseguirà treure Olot i les seves rodalies d'aquest "cul de sac" 

on han quedat enfonsades, i que la veritable injecció institucional 
no ha d'ésser de moral, si nód'i nversióeconòm ica infraestructura!. 
Certament, les Administracions tenen programes establerts 
d'execució per solventar les deficiències, però es produeix, en 
revisar-los, un cert sentiment d'injustícia territorial quan t'adones 
de l'arbitrarietat a l'hora de marcar prioritats.
Massa sovint, els terminis i els calendaris pactats per a la 
construcció dels eixos han quedat en simples promeses sobre el 
paper per falta d'inversió immediata, desviada la majoria de les 
vegades a projectes aliens sota l'excusa que La Garrotxa "va 
bé". L'Administració local, fins ara, tampoc no ha estata l'altura 
de les circumstàncies i no ha jugat prou bé els seus trumfos, 
deixant passar oportunitats històriques per al reequilibri real. 
Ara, per primera vegada, parlen de reivindicacions 
consensuades. El repte futur és el 93. Els eixos vertebradors 
s'esperen per al 98. Confiem que no hauran fet tard.


